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Referat SB tirsdag den 13. juni 2023 kl. 17.30-20.00 

 

Sted: Afdeling Høsterkøb                                   Forplejning: Ja😊 

Mødeleder: første punkt – valg af referent Referent:  

Søren Kvistgaard Rasmussen (formand og forælder), Sofie Taudorf Lorensen (forælder), Søren Backer Lindgreen (næstformand, forælder), Frederik Liljefred (forælder), Jesper Nørholt 
(forælder), Michael Nyhus Brethvad (forælder), Heidi Falden (forælder), Andreas Asbirk (medarbejderrepræsentant Sjælsø, lærer), Kirsten Stilling (medarbejderrepræsentant Høsterkøb, lærer), 
Boline Marie Fogh Jensen (elevråd) og Hugo Frölich Ehlers (elevråd), Knud Skadborg(kommunalbestyrelsen), Lise Klint Eller (souschef), Frank Schmidt (souschef),  Bitten Schrøder 
(skoleleder)  
 
Afbud: Knud, Jesper, Andreas 

Pkt Emne (og ansvarlig) Hvad skal vi opnå? (mål) Proces (Hvordan) Tid Referat 

1 Mødeleder Valg af mødeleder Valg 5 min. Søren 

2 Den gode historie Dele den gode historie Information 5 min Ledelsesteamets arbejde med kommende skoleårs planlægning kører fint, og vi 
er godt med.  
 

3 Meddelelser 
 

• Meddelelser fra de 
forskellige 
repræsentanter 

• Formand 

• Skoleleder 

• SFO/SFK 

• Medarbejderrepræsenta
nter 

• Elevrådsrepræsentanter 

• Repræsentant fra 
Kommunalbestyrelsen 

Meddelelser fra 
de enkelte 

30 min. Formand 
Møde i Skoleforum 
Ny struktur i forvaltningen. Nyt område social forebyggelse  etableres – Søren 
Wadt, der indtil udgangen af juni er skoleleder på Holte skole bliver leder af 
denne enhed. Bl.a. se på hvordan kommunen kan undgå at sende nogle af 
vores børn til andre kommuner for at få det rette tilbud, hvordan kan vi arbejde 
mere med deltagelsesmuligheder, bl.a. gennem mellemformer ude på skolerne. 
Det tages op på BSU møde onsdag den 14. juni.  
Der er i gang sat en proces om at ansætte en ny direktør. 
 
Tilbagemelding fra BSU ang. forældreråd på de enkelte afdelinger: De vil ikke 
gøre noget, men fastholde muligheden for at etablere det. SB kan drøfte om det 
er noget der ønskes på Rude Skov Skole. Det kan tages op på næste SB møde. 
Søren K.R. har spurgt om der kan komme noget på skrift. 
 
Kodeks for forældresamarbejde – BSU har spurgt om det vil være ønskeligt 
med et kodek for det gode samarbejde mellem skole og hjem. Det tænkte 
Skoleforum ikke umiddelbart. 
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Gruppedrøftelser om den digitale hverdag vores elever har på skolen. Det 
kommer på BSU i efteråret 2023 
 
Opfølgning på skoleudviklingssamtalerne blev udsat.  
Skoleforumsmøderne er gået fra informationsmøder til dialogmøder, hvilket er et 

godt skridt 😊 

 
Skoleleder: 
Afgangsprøverne er gået godt.  
 
Det sidste LEAPS forløb er i gang, og afsluttes inden sommerferien.  
 
De kommende 6. klasser er meldt ud til forældre og elever i dag kl. 17.  
 
Elevrådsmøder i kommende år har været på tegnebrættet på elev- og 
medarbejderniveau – sammenhængen mellem afdelinger og årgange styrkes. 
Vi er ikke landet i en plan der kan meldes ud.  

- Vi skal på rundtur på årgangene for at få elever til at deltage i 
elevrådet. Alle årgange skal meget gerne være repræsenteret.  

 
Ildebrand i Blok 3 – en ægte mindre brand på et toilet. I kommende år laver vi 
en fokus på adfærd og opførsel. Vores brandsystem virker på afdeling Sjælsø – 
vi fik forvarsel så vi opdagede det inden branden bredte sig.  
 
Nye arbejdspladser for medarbejder på afdeling Sjælsø.  

- Kantinen inddrages til personalerum, og medarbejdernes 
arbejdspladser samles omkring kantinen, blandt andet med 
inddragelse af nuværende personalerum 

- .   
LEAPS 
Medarbejdere fra RSS var til LEAPS konfence i Svendborg torsdag den 8. juni. 
Maria (pædagog på SJ) og Sophie (lærer på SJ) lavede oplæg om det gode 
teamsamarbejde ift. LEAPS. Frank lavede oplæg om hvordan vi har og vil have 
forældrene med på LEAPS rejsen.  
Som skole er vi et godt sted ift. vores rejse med LEAPS – vi er kun på 1.år. 
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SFO/SFK: 
Hop og Rock:  

- En dejlig dag på Rudegaard Stadion med danseoptræden på scenen 
fra begge afdelinger, og sæbekasserace med 1. præmie for sejeste bil 
i både SFO/SFK på afdeling Sjælsø. 

Vilde Vulkaner:  
- Afdeling HØ og SJ tager sammen til Vilde Vulkaner i Vordingborg i uge 

26.    
Sommerferiepasning: 

- Der er meldt godt ind ift. elever der har brug for pasning i løbet af 
sommerferien.  

 
Medarbejder: 
Kirsten 

- Afd. HØ: I næste uge afsluttes vores fælles cirkusprojekt med 
forestillinger med cirkus Baldoni på boldbanen. Et godt spændende 
projekt, hvor børnene har lært at det at optræde kræver træning, og en 
årgang har interviewet en ´rigtig´ klovn.  

- Afd. HØ: Et møde mellem lærerne og ledelsen, hvor der blev talt om 
ønsker om mest mulig ledelsestid  på afd. HØ 

 
Elevrådsrepræsentanter: 
Det har været et godt år, og været godt at være med her i SB. Lært meget.  
Onsdag den 14. juni skal elevrådsformændene fortælle det nye elevråd om 
hvordan det er at være med i elevrådet, og i SB.  
 
Kommunalbestyrelsen: 

- Afbud fra Knud  
 

4 Årsberetning 
  

Året der er gået. Hvad kan 
man som forældre? Hvilken 
rolle har man?  

Kort orientering v. 
Søren, dialog 

20 min. Input til årsberetningen fra bestyrelsen, og Søren K.R. retter den til inden den 
sendes ud. 
 

 Spisning 
 

Vi spiser noget dejlig mad 
sammen 

 30 min.  
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5 Princip for digital 
dannelse 

Vi skal have udarbejdet et 
princip og skolen skal have 
udarbejdet retningslinjer for 
princippet. 

Opstartsdialog, 
beslutning om 
videre proces. 

30 min. SB bør lave de første skridt i en proces om principper for digital dannelse på 
RSS. Den skal være ldt hurtigt arbejdende så vi kan snakke om det på først 
kommende SB-møde i det nye skoleår. 
Der er mange lag i dette emne. Der er et stort aldersspænd fra de små til de 
store.  
Vores elever skal være ´producenter´ af værktøjer – ´forbrugere´ af værktøjer 
skal de nok blive. 
 
It-gruppen på RSS kan også inddrages. Det er Morten Fellbo der er tovholder 
på den gruppe.    
 
Heidi, Søren og Søren er med i en arbejdsgruppe.  
Søren K.R. skriver ud til de andre SB-formænd om de har noget vi kan kopiere.  
 
Link til input fra Skole og Forældre: 
https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/digitale-medier 
 

6  Mødedatoer 
 

Ledelsen har et bud på 
næste års SB-møder, som 
kan rettes hvis de passer 
dårligt. 
 

Afklaring 10 i
n
. 

SB-møder i skoleåret 2023/2024: 
1. Onsdag 30. august på SJ OBS ekstra tid afsat - kl. 17.00 – 20.00 
2. Mandag 18. september på HØ 
3. Tirsdag 10. oktober på SJ 
4. Tirsdag 28. november på HØ 
5. Mandag 8. januar på SJ 
6. Onsdag 21. februar på HØ 
7. mandag 18. marts på SJ 
8. Torsdag 18. april på HØ 
9. Mandag 13. maj på SJ 
10. Tirsdag 11. juni på HØ 

 
Møderne afholdes kl. 17.30 – 20.00  med undtagelse onsdag den 30. august.  
 

7 Forældremøder 
 
 

Fordeling af forældremøder 
Pjece for kontaktforældre 
Fællesdelen: 
Skolebestyrelsen: Skole-
hjem-samarbejdet 

Afklaring og 
beslutning 

20 min. Datoer og SB medlemmer til fællesdelen. 
22/8: HØ – Søren (formand) Kl.16.30 – 17.20 
28/8: HØ – Søren (formand) Kl. 16.30 – 17.20 
23/8: SJ – 2 x fællesdel: Søren (formand) + ? Kl.16.30–17.20 og 17.30–18.20  

https://www.skole-foraeldre.dk/sektion/digitale-medier
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Ledelsen: LEAPS 23-24 og 
det at være LEAPS-forældre 
 

24/8: SJ – 2 x fællesdel: Søren (næstformand), Heidi. Kl.16.30–17.20 og 17.30–
18.20  
31/8: SJ – 2 x fællesdel: Heidi + evt. uu-vejleder kl. 16.30-17.20 og 17.30-18.20 
5/9: SJ – 2 x fællesdel: Søren (næstformand) + ? Kl. 16.30-17.20 og 17.30-
18.20  
 
Forældrepjece: Søren K.R sender udkast ud til SB, og her er man velkommen til 
at komme med input.  
 
Formatet på forældremøder: 

- Vi vil gerne holde fast i fællesdelen, så vi kan fortælle om vores skole 
og hvor vi er med LEAPS. 

- Fællesdelen indeholder også en snak fra SB. Se datoer herover  
 
 

8 Eventuelt 
 

  5 min. Tak for et godt år i SB 😉  

Kommende møder  

Kommende punkter til kommende møder i skoleåret 2023/2024: 
 

• 30/8: Digital dannelse – input fra arbejdsgruppen.  

• 30/8: Evt. etablering af forældreråd på Rude Skov Skole. 

• 30/8: Opfølning på trafikpolitikken  

• Data på hvornår vores elever skifter til andre skoler/privatskoler.  

• De to andre fokuspunkter fra statusundersøgelsen: Rude Skov Skole er "Vores skole" - Fokus på social og faglig trivsel samt fællesskab og Fastholdelse og rekruttering - 
Medarbejdere på skolen. 

• Læringsmiljøer – på rundtur på hver afdeling.  
 

  


